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PROTOKÓŁ NR 0012.8.5.2015  

z posiedzenia Komisji Gospodarki Przestrzennej   
 Rady Miasta 

w dniu  26 marca 2015r. 
 

Miejsce posiedzenia:  

Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 130A, w przerwie obrad VI Sesji RM. 
Czas posiedzenia: 14.30-14.40 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Gospodarki Przestrzennej                   
za wyjątkiem radnego Józefa Kubery.  
 

 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

przetargu nieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność 

Miasta Jastrzębie-Zdrój, położonej przy skrzyżowaniu ulic Jagiełły i 

Przemysłowej,  

Uzasadnienie projektu uchwały przedstawił Daniel Zarzycki– Naczelnik Wydziału 
Mienia  

Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Ile to jest arów? 

 
Daniel Zarzycki– Naczelnik Wydziału Mienia  

Niecałe 10 arów. 
 
Norbert Małolepszy –Przewodniczący Komisji 

Kto tam się zgłosił? 
 

Daniel Zarzycki– Naczelnik Wydziału Mienia  
Po sąsiedzku, tam był Euromot, czyli serwis fiata. Na dzień dzisiejszy jest to 
wydzierżawiane pod parking dla tych samochodów, które są naprawiane itp. 

Osoba, która jest właścicielem tej nieruchomości złożyła zainteresowanie. 
 

Tadeusz Markiewicz-radny RM 
To jest ta druga strona, jak się jedzie w Przemysłową, prawa strona? 
   

Daniel Zarzycki– Naczelnik Wydziału Mienia  
To jest ta druga strona szutrowa.  

 
Tadeusz Markiewicz-radny RM 
Przetarg nieograniczony? 

 
Daniel Zarzycki– Naczelnik Wydziału Mienia  

Tak, nieograniczony. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się – 0. 
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Uzasadnienie projektu uchwały przedstawił Daniel Zarzycki– Naczelnik Wydziału 

Mienia  

 

Norbert Małolepszy –Przewodniczący Komisji 
Jaka to jest powierzchnia łączna? 
 

Daniel Zarzycki– Naczelnik Wydziału Mienia  
W okolicach 36, 37 arów. 

 
Stefan Woźniak-radny RM 
To idzie na przetarg? 

 
Daniel Zarzycki– Naczelnik Wydziału Mienia  

To wszystko idzie w drodze przetargu. 
 
Norbert Małolepszy –Przewodniczący Komisji 

A jak Miasto szacuje cenę? 
 

Daniel Zarzycki– Naczelnik Wydziału Mienia  
Każda nieruchomość, która przygotowana jest do zbycia jest zawsze wyceniana. 

Jest to zawsze wyceniane po uchwale Rady Miasta, dlatego, że możecie państwo 
powiedzieć nie, po co wydatkować pieniądze. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się – 0. 

 
 

 

Przewodniczący Komisji  

Gospodarki Przestrzennej  

                                                  Norbert Małolepszy  

Protokołowała 

Alicja Kogut 

  

 

 


